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MUŽ, KTERÝ VĚŘIL VINYLU

Zdeněk Pele je jedním z mála Čechů, který se v současné době 

ocitl na titulních stranách prestižních světových médií, a patrně 

jediným Čechem, o němž britská BBC natočila první díl série 

dokumentů. Jak vidí svou cestu a českou ekonomiku?
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ŘÁD VAVŘÍNU 2 0 1 7

Ohlédnutí za udílením ocenění Hospodářské komory České republiky, 

které se odehrálo 7. listopadu v pražském Paláci Žofín,
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2 0 1 8 : TÉMATA ROKU

Konec roku patří obvykle bilancování a výhledům. Bilancování 

jsme tentokrát nechali menší prostor, abychom mohli oslovit 

nezávislé experty z mnoha oblastí, které se dotýkají světa 

byznysu a podnikání. S jakými očekáváními se máme dívat 

do příštího roku?
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MAKROEKONOMICKÁ PROGNÓZA HOSPODÁŘSKÉ KOMORY

Hospodářská komora ČR poprvé prezentuje makroekonomickou 

prognózu, která vznikla a bude vznikat pravidelně i v budoucnu 

díky spolupráci s Českou spořitelnou, s využitím bankovního 

předpovědního modelu.
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PROČ ČÍNSKÉ NADŠENÍ STŘÍDÁ ZKLAMÁNÍ?

čínské investice ve světě jsou stále na vzestupu a před rokem 

dvěma se zdálo, že přitečou i do Česka. Nadšení však opadio, 

přichází zklamáni, jako před časem v Polsku, Na vině jsme si 

sami, říká česko-čínský podnikatel Gídong Heng.
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ZA MOŘEM LEŽÍ PŘÍLEŽITOSTI ZA MILIARDY

Vedoucí obchodního a ekonomického úseku Velvyslanectví ČR 

v Brazílii Petr Klíma hovoří o tom, jak se pátá největší země 

světa otevírá i českým firmám a jak obrovskou škálu možností 

nabízí. Máme na co navazovat, protože tuzemský průmysl má 

v jihoamerické zemi dlouhodobě dobrou pověst 

už z dob Československa.
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